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Närvarande (markerade med X efter namn
Susanne Wessman X Emilia Sahl6n X
Britt Kamper Johnsson X Katja Phelan X
Sofi Jeremiasen
Emma Asklund X
Rebecka Berglund X

Beslut:

Jenny KryhlX
Anna Sundström X

Daqordn
1) Mötet öppnas Mötet av ordförande

2) Godkännande av föregående
orotokoll

Föregående protokoll godkä ndes

3) Val av sekreterare & justerare Sekreterare: Emilia Sahl(n

Justerare: Katja Phelan

4) Godkännande av dagordning Ja!

5) Atgärdslistan /
Föregående protokoll

Vi tar in offert på detta:
Ljuset på parkeringen är
felansluten och full av vatten.
Det krävs en del jobb/pengar för
att få det att funka. Vi funderar
på att ha solceller istället. Även

marken är lerig vid parkeringen.

Vi kan i vår be om en offert på

vad det kostar att fixa.

Britt har skickat in ansökan till XL

bygg om vi kan få hjälp med lilla
ridhuset

6) Ekonomi Emma ska ha genomgång av

Ca rola gä lla nde kassörsrol len

7) Medlemmar - lngen info ännu

8) Tävling
-Dressyrtävling i april, 2O-2L, planeras för
fullt



e) Anläggningen

Fixardagar april - lista

Se över hemsidan och sociala

medier
Styrelsemejl & autoreplay
ldrott online
Ridhuskort
Anläggningskommitt6
LED offert till ridhuset

Fixardag - Britt har påbörjat en

lista på drivern

Jenny kallar ihop ett möte till
hemsidan/sociala medier. Och

ber Emma göra en flik för
u ngdom skom m itt6n/se kti one n.

Styrelsemejl - Britt svarar på

inkommande mejl och delegera
vidare om hon inte vet svaret
eller inte har tid att svara. När

man svarar så svarar man i

styrelsen. Vi bör oss göra klara

svar till vanliga frågo;, t.ex priser
anläggningen och

uppstal lningsmöjl igheter. Em ma

kollar upp möjligheten med att
ha ett autoreplay mejl om man
skickar mejl till styrelsen.

Ridhuskort - lista på alla som har

ridhuskort att sätta upp i

ridhuset och aG skriva upp när
man rider. Ha med QR kod och

priser

ldrott online - Jenny ser över
alla under 25 år i de olika
grupperna för att få maximalt
LOK stöd

Vi behöver en plan för att ha en

anläggningskommitt6 som kan

driva frågorna om anläggningen.

Britt återkommer om offert LED

belysning i ridhuset

10) Ridhusen / Ridbanorna

. Almanacka pä ssrf.net

- Anna uppdaterar harvning på

ssrf.net almanacka



o Måla sargen i ridhuset - Anna kollar upp vilken färg och
kostnad för att måla sargen i

ridhuset i lius färe.

11) Utbildning

12) Övriga frågor

- REQS

- Årshjulförbundet

- Emilia fixar REQS ska vara
klara senast den 31/3

- Britt printar ut årshjulet som
förbundet har som förslag och
tar med tilt nästa möte

13) Nästa möte 714 k116.00

14) Mötet avslutas Ordföran de avslutade mötet

Vid protokollet: Justeras:
tfu .t'l/,tta,+

PhuL..^

{'4'
(dj.


